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ПРОТОКОЛ 

№58 

 

МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ:                                 Община Копривщица 

ДАТА:                                         27.04.2023 г. 

НАЧАЛЕН ЧАС И ПРОДЪЛЖИТЕЛНОСТ:          15:00 h –17:30 h. 

ВОДЕЩ ПРОТОКОЛА:             Вероника Пачева 

 

Днес 27.04.2023г. от 15:00 часа  в стаята на общински съвет - Копривщица се 

проведе , редовно заседание на  Общински съвет гр. Копривщица.  

На заседанието присъстваха общинските съветници, В.Йовкова – изпълняваща 

длъжността кмет , Н.Карагьозов - секретар на община Копривщица, Инж. О.Родригес – 

директор на дирекция ТСУ, Представител на  Кауза „Богата Копривщица” и граждани.    

Л. Цеков – председател на ОбС - Копривщица, представи проекта за дневен ред. 

 

1. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

замяна за реални части от общински поземлени имоти с проектни 

идентификатори:38558.3.534, проектна площ:15 кв.м. и 38558.3.537, проектна 

площ:7кв.м. 

2. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

продажба на придаваем ПИ 3855.5.474 към ПИ 38558.5.1 по плана на гр. Копривщица, 

Софийска област.  

3. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

отдаване под наем на част от имот с идентификатор 38558.5.106 по КККР на гр. 

Копривщица, с АОС №154/14.05.2001г. публична общинска собственост с площ от 18 

кв.м. с размери 4м. на 4,50 м. с отстояние 0.20м. от магазин железария и отстояние 4,20 

от склад за пелети съгласно схема за поставяеми обекти в гр. Копривщица.  

4. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

отдаване под наем на две обособени части от поземлен имот с идентификатор 

38558.5.466 по КККР на гр. Копривщица, АОС №1457/27.04.2020г. частна общинска 

собственост представляващи терени за изграждане на преместваеми обекти – павилиони 

за услуги и търговски дейности съгласно одобрен ПУП със Заповед РД № 

205/07.08.2019г.  

5. Отчетен доклад за дейността на читалище „ Х.Н.Д. Палавеев – 1869” за 2022г. и 

отчет за изразходваните от бюджета средства. 

6. Предложение от кмета на община Копривщица относно приемане на допълнение 

на Наредбата за цени и услуги на територията на община Копривщица.  

7. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

одобряване на предложение за планиране на социалните услуги, които се финансират 

изцяло или частично от държавния бюджет. 

8. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

подаване на проектно предложение от община Копривщица по процедура чрез подбор 

на предложения за изпълнение на инвестиции от крайни получатели BG- RRP – 4.020 

„Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за 

административно обслужване, култура и спорт”.   

9. Разни 
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10. Отговори на питания  

11. Питания 

 

Б.Подгорски предложи за т. разни предложение за решение относно предоставена 

информация за   хижа „Богдан”  

М.Тороманова предложи за т. разни разглеждане на подадени жалби.      

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване така изчетения 

дневен ред с направените предложения  от  Б.Подгорски и М. Тороманова.  

 „За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов  

„против” - 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

 

По първа точка от дневния ред - разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно замяна за реални части от общински 

поземлени имоти с проектни идентификатори:38558.3.534, проектна площ:15 

кв.м. и 38558.3.537, проектна площ:7кв.м. 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я. Стоичков 

председател на КТСУРОСИВКЕ  

Я.Стоичков – председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията.     

М.Тороманова – съветник, аз пак твърдя, че според мен така както е написана 

докладната при неприет ПУП или не влязъл в сила, а с проектни номера не можем да го 

вземем решението.  

Я.Стоичков – съветник, нека да дойде г-н Родригес и да ни обясни, за да избегнем 

този казус с връщането. 

М.Тороманова – съветник, аз според мен при не влязъл ПУП с проектни кадастрални 

номера може ли първо да вземем решение?  Въобще цялото Решение не противоречи ли  

на чл.40 от ЗОС?  

Инж. О.Родригес –директор на дирекция ТСУ, аз предлагам Решение и Вие го взимате. 

Не съм съгласен с този член. Според мен това, което прочетохте няма нищо общо с това, 

което правим. 

.    

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ 

„За”- 10 – Л. Цеков, М.Тороманова,Р.Галинова, Б. Подгорски, С.Павлов, 

Я.Стоичков, С.Шипочинов, Б.Чилов,  Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” –1 Д.Ватахов  

Приема се 

Решение № 332 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА във връзка с чл.21,ал.1, т.8 от ЗМСМА и 

чл.21, ал.4, ал.5 ЗОС и чл.22, л.3 от ЗОС 

 

 І. Приема пазарна оценка изготвена от „Прасков – Консулт” ООД за замяна 

на: ПИ с проектен идентификатор:38558.3.533 с проектна площ:13 кв.м., трайно 
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предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване:За 

второстепенна улица; и ПИ с проектен идентификатор: 38558.3.532 с проектна 

площ :9 кв.м., трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на 

трайно ползване: За второстепенна улица; 

Новообразувани от ПИ 38558.3.492 по КККР/ УПИ XVІІ – 1600, кв.44 по плана 

на гр. Копривщица/ собственост на Георги Илиев Гугов  

Със  

ПИ с проектен идентификатор:38558.3.537 с проектна площ 7 кв.м., трайно 

предназначение на територията:Урбанизирана, начин на трайно ползване: 

Ниско застрояване до (10 м.) новообразуван от ПИ 38558.3.494 и  

ПИ с проектен идентификатор:38558.3.534 с проектна площ 15 кв.м., трайно 

предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За 

търговски обект, комплекс.  

 

По втора  точка от дневния ред – разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно продажба на придаваем ПИ 3855.5.474 към ПИ 

38558.5.1 по плана на гр. Копривщица, Софийска област.  

 

Л.Цеков – Председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я. Стоичков 

председател на КТСУРОСИВКЕ  

Я.Стоичков – председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията.     

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ 

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов  

„против” – 0  

„въздържал се” –0  

Приема се 

Решение № 333 

На основание чл.41, ал.2 от ЗОС и въз основа на предоставена лицензирана 

пазарна оценка на поземлен имот общинска собственост с идентификатор: 

38558.5.474 с площ 19 кв.м. 

 

1. Приема актуална пазарна оценка на стойност – 101.01 лв. на кв.м.  

2. Определя цена на поземлен имот с идентификатор: 38558.5.474 с площ 19 

кв.м.на стойност – 1 919 лв. без ДДС.  

 

Приложение: Експертна пазарна оценка за определяне на стойността от „ 

Прасков Консулт „ ООД    

 

 

По трета точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно отдаване под наем на част от имот с 

идентификатор 38558.5.106 по КККР на гр. Копривщица, с АОС 

№154/14.05.2001г. публична общинска собственост с площ от 18 кв.м. с 

размери 4м. на 4,50 м. с отстояние 0.20м. от магазин железария и отстояние 

4,20 от склад за пелети съгласно схема за поставяеми обекти в гр. Копривщица.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я. Стоичков 

председател на КТСУРОСИВКЕ  

Я.Стоичков – председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията.     
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Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ 

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0   

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 334 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.2 и ал.7 от ЗОС, и чл.84, 

ал.1 от НПУРОИ на община Копривщица 

 

Дава съгласие да бъде отдаден под наем част от поземлен имот с 

идентификатор 38558.5.106 по КККР на р. Копривщица, АОС № 

154/14.05.2001г., публична общинска собственост, с площ от 18 кв.м. с размери 

4м. на 4,50м. с отстояние 0,20м. от магазин железария и отстояние 4,20м. от 

склад за пелети / Кооперативен пазар/ съгласно схема за поставяеми обекти в 

гр. Копривщица чрез публичен търг с явно наддаване за изграждане на 

преместваем обект – павилион за услуги и търговски дейности съгласно схема 

за поставяеми обекти в гр. Копривщица, за срок от 1 години.  

1. На основание чл.14, ал.8 от ЗОС и чл.85, ал.2 НПУРОИ, предлагам 

наемната месечна цена за 1 кв.м. да бъде 2.50лв. за кв.м. 

 

По четвърта  точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от 

кмета на община Копривщица относно отдаване под наем на две обособени 

части от поземлен имот с идентификатор 38558.5.466 по КККР на гр. 

Копривщица, АОС №1457/27.04.2020г. частна общинска собственост 

представляващи терени за изграждане на преместваеми обекти – павилиони за 

услуги и търговски дейности съгласно одобрен ПУП със Заповед РД № 

205/07.08.2019г.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Я. Стоичков 

председател на КТСУРОСИВКЕ   

Я. Стоичков председател на КТСУРОСИВКЕ представи становището на комисията. 

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване докладната на 

КТСУРОСИВКЕ.  

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 335 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 и ал.2 от ЗОС, и чл.20, 

ал.1, чл.82,ал.1, т.2 и чл.84, ал.1  от НПУРОИ на община Копривщица 

 

Дава съгласие да бъде отдадени под наем две обособени части от поземлен 

имот с идентификатор 38558.5.466 по КККР на гр. Копривщица, АОС 

№1457/27.04.2020г.,частна  общинска собственост чрез публичен търг с явно 

наддаване за изграждане на преместваеми обекти – павилиони за услуги и 
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търговски дейности съгласно одобрен ПУП със Заповед  РД№205/07.08.2019г. 

, както следва:  

1. За срок от 5 години определя начална тръжна месечна наемна цена без 

ДДС за обект с площ 45кв.м. в размер на 180,00лв. /Сто и осемдесет лв. и 

00 ст./ въз основа на направена пазарна оценка от независим лицензиран 

оценител „ Прасков – Консулт „ ООД.  

2. За срок от 5 години определя начална тръжна месечна наемна цена без 

ДДС за обект с площ 52 кв.м. в размер на 208,00лв./Двеста и осем лв. и 

00ст./ въз основа на направена оценка от независим лицензиран оценител 

„ Прасков – Консулт „ ООД.   

3. Приема Експертна оценка от лицензиран оценител „ Прасков – Консулт „ 

ООД.   

4. Възлага на кмета на община Копривщица да предприеме необходимите 

действия.  

Приложение:  

- Експертна оценка от лицензиран оценител „ Прасков – Консулт „ ООД.   

- АОС № 1457/27.04.2020г.  

- Скица на поземлен имот с идентификатор: 38558.5.466 

 

 

 

По пета  точка от дневния ред –  Отчетен доклад за дейността на читалище „ 

Х.Н.Д. Палавеев – 1869” за 2022г. и отчет за изразходваните от бюджета 

средства 

Л.Цеков – председател на ОбС - Копривщица, даде думата на С.Павлов председател 

на КОКСПЗТСВ  

С.Павлов -  председател на КОКСПЗТСВ представи становището на комисията. 

 

Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица подложи на гласуване докладната на 

КОКСПЗТСВ 

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се  

Решение № 336 

На основание чл.21 от ЗМСМА и във чл.26а от Закона за народните читалища 
 

 

Приема отчетен доклад за дейността на читалище „Х.Н.Д. Палавеев – 1869” за 

2022г. и отчет на изразходваните от бюджета средства.  

      

 

 

 

По шеста точка от дневния ред – Предложение от кмета на община 

Копривщица относно приемане на допълнение на Наредбата за цени и услуги на 

територията на община Копривщица. 

Л.Цеков – председател на ОбС - Копривщица, даде думата на М.Тороманова 

председател на КЕУРРБФИИСГС 

 

М.Тороманова – председател на КЕУРРБФИИСГС представи становището на комисията.  
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М.Тороманова – съветник, аз предлагам втора точка да отпадне понеже не съм 

обърнала внимание. То има кога Решението да си влезне в сила.  

Я.Стоичков – съветник, мислиш ли, че е по добре да го вземем с предварително 

изпълнение? Всичко друго готово ли е?  

М.Тороманова – съветник, готово е. По късно ще Ви покажа на сайта на дирекцията 

виртуалната разходка. Може да сте видели, колегите ремонтират табелите със 

седемнайсетте точки.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, за това ли ремонтират тези табели? 

М.Тороманова – съветник, да. На всяка табела има номер и като отидеш с аудио гида 

и ще слушаш, на който език си избереш.   

С.Павлов – съветник, ами тогава да отпадне точка втора и трета точка да стане втора, 

трета точка  да се вземе с предварително изпълнение по АПК.  

Б.Подгорски – съветник, говори ли сте как ще подсигурите връщането и опазването на 

тези устройства?  

М.Тороманова – съветник, или си остават данни и телефон. Все още го умуват. 

Говорят с юристи.  

Гражданин, кой ги изготвя тези табели? И колко струват? 

М.Тороманова – съветник, табелите са по Проект към „Национален фонд за Култура“ 

не само табелите и на 30 април ще има изложба тези табели, в сайта на Дирекция на 

музеите тези обекти са направени в 3D визуализация. 125 устройства са закупени с два 

куфара, които са зарядно за устройствата и за дезинфекция и изготвяне на материалите, 

защото те са авторски и превода на шест езика, като единия от тях, който мога да ви 

кажа, че най скъпия е японския. Това всичко е 63 000 лв. е  проекта от „Национален 

фонд за Култура“ се финансира. Кмета ни извика с едни консултанти, които ни 

подготвиха документацията и кандидатствахме.  

Представител от „ Кауза Богата Копривщица“ , изпълнителя с каква процедура е 

избран? 

М.Тороманова – съветник, те са малки поръчки. Директно възлагане.  

 

  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване Докладната на 

кмета на община Копривщица.  

  

„За”- 11 – Л. Цеков, М.Тороманова, Д.Ватахов, Я. Стоичков, Б.Подгорски  

С.Павлов, Р. Галинова С.Шипочинов, Б.Чилов,  Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” –0   

Приема се  

Решение № 337 

На основание чл.21, ал.2, във връзка с чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА, и във връзка 

с чл.37, ал.3 от ЗНА 
 

Приема допълнение на наредба за цени на услуги на територията на община 

Копривщица, както следва:  

 

1. В ГЛАВА ВТОРА, Раздел ІV , чл.21 се допълва т.3/ изречение 

трето, както следва:  

 

Било:  

РАЗДЕЛ ІV 
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ЦЕНИ ЗА ПОЛЗВАНЕ НА УСЛУГИ ПРЕДОСТАВЯНИ ОТ 

ДИРЕКЦИЯ НА МУЗЕЙТЕ И ЖИВ МУЗЕЙ 
 

 Чл.21.Цени на билетите за обход на музеите се заплаща, както следва: 

1.Билети за един музей: 

- за възрастни - 5,00 лв. 

- за учащи и пенсионери - 2,00 лв. 

2.Билети за всички музеи: 

- за възрастни - 15,00 лв. 

- за учащи и пенсионери - 6,00 лв. 

- Семеен билет /за семейства с деца до 18 – годишна възраст/ - 30.00лв. 

3.За беседа се заплаща Цена, както следва: 

- за един музей - 7,00 лв. 

- за всички музеи -30,00 лв. 

4. Билет за посещение на сезонен обект Галерия „Палавееви къщи“: 

- 2,00 лв./ за възрастни;  

- 1,00 лв./ за ученици и студенти 

5. Сватбена фотосесия в музея (времетраене 30 мин.) 

- в дворното пространство – 20,00 лв.; 

- в общите пространства на музея – 30,00 лв. 

6. Всеки последен понеделник от месеца – вход безплатен */на основание 

чл.187 ал.4 от Закона за културното наследство /. Вход за лица с намалена 

трудоспособност и деца от социални домове: безплатен. 

7.Атракционни дейности: 

- Участие и демонстрация на стари копривщенски занаяти – 3,00 лв./човек; 

- Участие, демонстрация и изработване на плъстен сувенир за спомен – 10,00 

лв./човек; 

- Излъчване на филм за Тодор Каблешков и избухване на Априлското въстание 

в Копривщица – 2,00 лв./ човек; 

- Сватбена фотосесия в музея (времетраене 30 мин.) 

- В дворното пространство – 20,00 лв.; 

- В общите пространства на музея – 30,00 лв. 

 

 

СТАВА:   
 

РАЗДЕЛ ІV  

 

ЦЕНИ ЗА ПОЛЗВАНЕ НА УСЛУГИ ПРЕДОСТАВЯНИ ОТ 

ДИРЕКЦИЯ НА МУЗЕЙТЕ И ЖИВ МУЗЕЙ 
 

 Чл.21.Цени на билетите за обход на музеите се заплаща, както следва: 

1.Билети за един музей: 

- за възрастни - 5,00 лв. 
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- за учащи и пенсионери - 2,00 лв. 

2.Билети за всички музеи: 

- за възрастни - 15,00 лв. 

- за учащи и пенсионери - 6,00 лв. 

- Семеен билет /за семейства с деца до 18 – годишна възраст/ - 30.00лв. 

3.За беседа се заплаща Цена, както следва: 

- за един музей - 7,00 лв. 

- за всички музеи -30,00 лв. 

- за аудио ексурзовод  - 25,00лв. на устройство за еднодневна обиколка  

4. Билет за посещение на сезонен обект Галерия „Палавееви къщи“: 

- 2,00 лв./ за възрастни;  

- 1,00 лв./ за ученици и студенти 

5. Сватбена фотосесия в музея (времетраене 30 мин.) 

- в дворното пространство – 20,00 лв.; 

- в общите пространства на музея – 30,00 лв. 

6. Всеки последен понеделник от месеца – вход безплатен */на основание 

чл.187 ал.4 от Закона за културното наследство /. Вход за лица с намалена 

трудоспособност и деца от социални домове: безплатен. 

7.Атракционни дейности: 

- Участие и демонстрация на стари копривщенски занаяти – 3,00 лв./човек; 

- Участие, демонстрация и изработване на плъстен сувенир за спомен – 10,00 

лв./човек; 

- Излъчване на филм за Тодор Каблешков и избухване на Априлското въстание 

в Копривщица – 2,00 лв./ човек; 

- Сватбена фотосесия в музея (времетраене 30 мин.) 

- В дворното пространство – 20,00 лв.; 

- В общите пространства на музея – 30,00 лв. 

 

 

 

2. Изменението на Наредбата за цени на услуги на територията на община 

Копривщица, на основание чл.37, ал.3 от ЗНА и чл.6, ал.2, изр. Първо от 

Правилника за организацията и дейността на общински съвет –

Копривщица, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, да се разгласи на населението на общината, чрез 

публикуването му на интернет страницата на Община Копривщица.  

3.  Допуска се за предварително изпълнение по чл.60 ал.2 от АПК.    

 
 

 

 

 

 

По седма точка от дневния ред  - Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно одобряване на предложение за планиране на 

социалните услуги, които се финансират изцяло или частично от държавния 

бюджет. 

Л.Цеков – председател на ОбС - Копривщица, даде думата на М.Тороманова 

председател на КЕУРРБФИИСГС 
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    М.Тороманова – председател на КЕУРРБФИИСГС представи становището на комисията.  

    Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, общественото обсъждане по тази точка 

ли беше? 

    М.Тороманова – съветник, да  

    С.Павлов – съветник, с наше Решение съм избран да бъда член на тази комисия. 

Вчера бяхме на обществено обсъждане. След като разгледахме сроковете разбрахме, че 

трябва да бъде с предварително изпълнение взето с наше Решение заради кратките 

срокове. 

Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица подложи докладната на  КЕУРРБФИИСГС    

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 338  

На основание чл.21, ал.1, т. 23 ал.2 от ЗМСМА  във връзка с чл.25 ал.1 от 

Закона за социалните услуги и чл. 43 от Наредбата за планиране на социални 

услуги  

 

 

 

По осма точка от дневния ред  – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно подаване на проектно предложение от община 

Копривщица по процедура чрез подбор на предложения за изпълнение на 

инвестиции от крайни получатели BG- RRP – 4.020 „Подкрепа за устойчиво 

енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно 

обслужване, култура и спорт”.  

Л.Цеков – председател на ОбС - Копривщица, даде думата на М.Тороманова 

председател на КЕУРРБФИИСГС 

 

М.Тороманова – председател на КЕУРРБФИИСГС представи становището на комисията.  

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“ , г-н Родригес ще обясни във връзка с 

проекта, но най вероятно ще кандидатстваме с обяснителна записка, тъй като нямаме 

пълна проектна готовност към момента. Проектантите не са представили проекта до 

момента.  

Б.Подгорски – съветник, кои са проектантите? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, Родригес ще ви каже кои са проектантите.  

Представител на Кауза „ Богата Копривщица“ , апликационната форма допустимо ли е 

да се кандидатства с обяснителна записка? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, да. Това е третия възможен вариант за 

кандидатстване. Първия е с пълна проектна документация и разрешение за строеж, 

втората възможност е с идеен проект без разрешение за строеж и третия вариант е с 

обяснителна записка. 

Представител на Кауза „ Богата Копривщица“ , в обяснителната записка задължително 

ли е да има становище на НИНКН? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, не  

М.Тороманова – съветник, ако спечелим проекта и не се одобри от НИНКН какво 

правим? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, сега по принцип има едно технологично 

правило от момента на подаване на документите до момента на одобряване на 

сключване на договорите. Надявам се през този отрязък от времето да бъдат набавени 

необходимите документи.  

М.Тороманова – съветник, колко е този отрязък? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, между три и четири месеца обикновено. 
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М.Тороманова – съветник, това като време няма да мине през НИНКН само. 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, значи с НИНКН ситуацията е много сложна 

в момента.  

Б.Подгорски- съветник, има ли срок, във който да се предаде цялата документация? 

М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, никъде  черно на бяло не е написано към 

момента, към условията за кандидатстване и указанията, но предполагам това ще стане 

ясно в момента, който има одобрени подобни предложения.  

Б.Подгорски – съветник, имали някакъв краен срок въобще за одобряване, за 

кандидатстване? 

    М.Паралеева – гл. спец. „ Евроинтеграция“, до утре  

    Б.Подгорски – съветник, как е сключен договора за консултантите? Има ли условия за 

изработване на тези документи, няма ли условия? Дата крайна за тази документация? 

   Представител на Кауза „Богата Копривщица“, същите въпроси важат и за този проект, 

който е за 1 250 000 , който по принцип в един даден момент беше обявено от кмета, че 

се отказа от него, а консултантите, които са работили по него със сигурност са си 

получили възнаграждението. 

 

      Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица подложи докладната на  КЕУРРБФИИСГС   

  „За”- 0  

„против” – 6  

„въздържал се” – 5  

Не се приема  

 

По девета точка от дневния ред – Разни  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица има три предложения. Две жалби, на г-н 

Подгорски предложението и на г-жата предложението.  

Първата жалба е от Нанка Димитрова Кривиралчева относно силен шум в бившия 

стопански двор на „Райново дере“. 

М.Тороманова- съветник, тя прати жалбата всъщност по мене. Аз не знаех тя ми каза, 

че там живели цигани. 

М.Иванов – съветник, обаждат се на полицията и подават сигнал. 

М.Тороманова – съветник, обаждали са се на полицията ама нищо. Нали трябва да са 

регистрирани тези тука? Те били от преди нова година тука? 

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, регистрирани са.  

В.Йовкова – изпълняваща длъжността кмет, сезирана е полицията. Внесена е при 

началника жалбата. Очакваме отношение.   

Гражданин, ама защо живеят цигани тука? Работят ли тука някъде? 

Д.Ватахов – съветник, работят по гората.  

М.Тороманова – съветник, има си  Наредба №1 за спазване на обществения ред и 

може да си ги глоби.  

М.Иванов – съветник, аз предлагам действия по Наредбата  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, Подложи на гласуване предложението 

на М.Иванов  

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 339 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА   
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Възлага на кмета на община Копривщица  да предприеме действия по 

Наредба №1 за ограничаване шума в района на ТКЗС.  

 

 

 

Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица, по втората жалба аз съм дал обяснения 

на жалбоподателката  ние сме взели предишно решение и няма какво да обсъждаме 

повече.  

 

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица даде думата на Б. Подгорски  

  

Б.Подгорски представи предложението си за Решение. Става въпрос за хижа „Богдан” 

да изясним статута, какво може да се направи, кои са вариантите.  

М.Иванов – съветник, имота, който е на БТС половината е общински имот. Има 

общинска част има и на БТС. Това, което е на БТС има и разрешително за строеж.  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица, там, където няма нищо е на БТС, а 

там където има сграда е на общината. 

С.Павлов – съветник, общината има ли имот там? 

Л.Цеков - председател на ОбС – Копривщица, има  

С.Павлов – съветник, включен ли е в Програмата за управление на общинските 

имоти?  

Инж. О.Родригес – директор на дирекция ТСУ, може. Ще проверя.  

Представител на Кауза „Богата Копривщица”, по тази логика има един законово 

определен въпрос, който е Закона за общинската собственост чл.41, ал.4 гласи, че в 

общината се създава и поддържа публичен регистър за разпоредителните сделки с 

имотите общинска собственост. Има ли такъв регистър, който да води общината?  

М.Тороманова – съветник, публичните регистри са към един такъв общ портал 

държавен и вътре си пише за община Копривщица и там излизат публичните регистри.  

 

Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица подложи на гласуване предложението от 

Б. Подгорски.      

„За”- 11 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов,  С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 340  

На основание чл.21 ал.8 от ЗМСМА и чл.8 ал.1 от ЗОС 

 

Възлага на кмета да бъде предоставена официална, пълна и детайлна 

информация относно хижа „Богдан“ и прилежащата и територия. Справката да 

съдържа: 

 

1. Данни за собствеността на земята, разрешения за строеж,   данни за земята 

или части от нея, които са свързани с Закона за защитените територии,   актове 

свързани с оредяване, отдаване,експлоатиране и др. (включително и такива с 

изтекла валидност или давност ), проектна документация свързана с 

първоначалното изграждане, реконструкции и възстановяване, включително и 

идейни и несъгласувани проекти. 

 



 12 

2. Информация за  постъпили инвестиционни намерения и/или предложения 

за партньорства към община Копривщица  в миналите години.  

 

 

Представител на Кауза „Богата Копривщица”, информацията ми е, че през 2019 

година училището има преходен остатък над 340 000лв., който преходен остатък 

незнайно защо през 2021г. нараства двойно. Става 500 000 лв.  Единия ми въпрос е  

това означава, че 200 и повече ученици са завършили 2020г. и е отпаднал единия 

разходен стандарт към общината или е увеличен броя на ученици , за да се получи 

толкова преходен остатък. Въпроса опира до следното: От преходен остатък от 2021г. 

192 000 лв. са платени за дърва за огрев и промишлена дървесина и моят въпрос с под 

въпроси са:  

С Каква процедура е избран изпълнителя?  

М.Тороманова – съветник, само да Ви прекъсна. Получихме договора  и фактурата. За 

Нас това е нарушение и сме подали сигнал към АДФ.   

С.Павлов – съветник, възможно ли е да бъде изготвен анекс, който се задължават 

животновъдите сключили договор с мери и пасища с община Копривщица да 

контролират отглежданите животни  и ограничаване на тяхното предвижване извън 

пасищата определяни по договор.  

Н.Карагьозов – секретар на община Копривщица,  Закони имаме. Имаме договора, 

имаме го в Наредбата.   

М.Тороманова – съветник,  предлагам да се вземе Решение относно освобождаването 

на директора на ОП – Копривщица поради системно несправяне  със служебните си 

задължения.       

Л.Цеков – председател на ОбС- Копривщица подложи на гласуване предложението от 

М.Тороманова.      

„За”- 10 – Л.Цеков, М.Тороманова, Р.Галинова, Д.Ватахов, Я.Стоичков, 

Б.Подгорски, Б.Чилов, С.Павлов, Н.Кривиралчев, М.Иванов 

„против” – 0  

„въздържал се” – 0 

Приема се 

Решение № 341  

На основание чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА  

 

Общински съвет – Копривщица възлага на кмета на община Копривщица да 

освободи Директора на Общинско Предприятие – Копривщица – Инж. Марин 

Златарев за несправяне с работата и системно подигравателно отношение към 

общинските съветници.     

 

 

 

По десета точка от дневния ред – Отговори на питания  

 

Има получени писмени отговори  

 

 

По единадесета точка от дневния ред  - Питания  

 

  

Юлия Георгиева – гражданин:   
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Има ли Решение на общинския съвет, че количеството дърва за домакинство за  

нарязани и нацепени  е ограничено до 4 кубика? 

 

Какви са разноските за рязане и цепене на  дърва?  

  

Представител на Кауза ” Богата Копривщица”:  

 

Колко пари влизат от туристическия данък в общината, частта която се полага на 

общината и за какво са инвестирани тези средства? Целево ли са, или не се използват за 

туризъм?  

 

М.Иванов – съветник: 

 

Защо не се закупени камиони за извозване на  дървата?  

 

Б.Чилов – съветник: 

Колко заявления са пуснати за дървен материал от корен поименно?  

 

 

     

 

 

 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред г–н Л.Цеков закри заседанието в 17:30 часа. 

 

 

 

Протоколист:………………                              Председател на ОбС:……….…… 

         /В.Пачева/                             /Л.Цеков/ 


